

Thank you for purchasing the **awave** brand series, which is the component speaker specially designed for the non-destructive modification of Volkswagen. The products have been thoroughly tested to ensure its performance consistency and reliability.

FEATURES:

6.5 Inch 2-Way Component Speakers
Rated Power: 60W
Synthetic Fiberglass cone
4 Ohm 30mm TIL Voice coil
Qts: 0.788
BL: 4.8T
Vas: 7.15 ltr
25mm Teteron dome tweeter

PRECAUTIONS:

- Before installing the mounting hole, please confirm that the installation space is appropriate.
- To prevent noise interference, make sure that the wiring is away from the engine, high voltage conductors and other potential sources of noise.
- To prevent short circuits, make sure that the wiring avoids moving parts and sharp edges.
- Before installing this product, please make sure that you have read this installation guide carefully.

AW-V650C TECHNICAL PARAMETERS:

SPECIFICATIONS	WOOFER	TWEETER
Power (W)	40	20
Fo (Hz)	70	1400
Nominal Impedance(Ω)	4	4
Sensitivity@ 1W/1M (dB)	87	90
Frequency Range	70Hz~5.5KHz	1400Hz~22KHz
Magnet	Hig-strength NdFeB	Hig-strength NdFeB
Voice Coil	30.5mm	25.4mm
Cone	Synthetic Fiberglass	Teteron
Mounting Depth (mm)	41	20
Mounting Diameter (mm)	168.5	40



AW-V650C

大众套装喇叭说明书

VOLKSWAGEN COMPONENT SPEAKER USER'S GUIDE

感谢您购买 **awave** 品牌系列喇叭产品，这是一款专门为大众汽车无损改装使用而设计的套装喇叭，本产品已经通过全面的测试以确保其性能的一致性和可靠性。

特性：

6.5寸2音路套装喇叭
额定功率：60W
合成玻纤音盆
4欧姆 30mm TIL音圈
Qts: 0.788
BL: 4.8T
Vas: 7.15 ltr
25mm 特多龙球顶高音

注意事项：

- 在打安装孔之前，请确认安装空间是否合适。
- 为了防止噪音干扰，请确保接线远离发动机，高压导线和其他潜在的噪音来源。
- 为防止短路，请确保布线避开运动的部件和锋利的边缘。
- 在安装本产品之前，请确保您已经仔细阅读本安装指导。

AW-V650C 技术参数：

产品规格	低 音	高 音
功率 (W)	40	20
最低谐振频率 (Hz)	70	1400
阻抗 (Ω)	4	4
灵感度 (dB)	87	90
频率范围	70Hz~5.5KHz	1400Hz~22KHz
磁钢	高强性能钕铁硼	高强性能钕铁硼
音圈	30.5mm	25.4mm
音盆	合成玻纤	特多龙
安装深度 (mm)	41	20
安装直径 (mm)	168.5	40



- 感谢阅读
- Thanks for your review